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ZAPISNIK 1. SEJE SVETA STARŠEV VRTCA PEDENJPED, V LETU 2019/2020

Seja je bila dne 10.10.2019, ob 16.30 uri v prostorih enote PEDENJCARSTVO, 
Kašeljska cesta 125, Ljubljana.

Prisotni:
Enota Sladkosned: 5 predstavnikov staršev od 6
Enota Vrtnar: 6 predstavnikov staršev od 6
Enota Šlik Šlak (Fužine): 5 predstavnikov staršev od 5
Enota Radovednež: 3 predstavniki staršev od 3
Enota Pedenjcarstvo: 6 predstavnikov staršev od 8
Enota Učenjak: 7 predstavnikov staršev od 7
Enota Korenjak: 2 predstavnika staršev od 4
Enota Potepuh: 2 predstavnika staršev od 2
Enota Pedenjškrat: 3 predstavniki staršev od 3

Odsotnost sta opravičila 2 starša.

Prisotni delavci vrtca: Marjana Zupančič (ravnateljica), Jelka Jantol (zapisničarka), Štrubelj 
Barbara (vodja enote Pedenjškrat), Irma Dimnik (vodja enote Vrtnar), Vesna Košir Pevec 
(vodja enote Potepuh), Milena Hafner (vodja enote Korenjak), Dorica Peterca (vodja enote 
Šlik šlak), Mojca Širca (vodja enote Radovednež), Terezija Tabor (vodja enote Sladkosned-
pomočnica ravnateljice), Mojca Laznik (vodja enote Učenjak-pomočnica ravanteljice), Maja 
Kiš (vodja enote Pedenjcarstvo).

Sejo je vodila gospa Katarina Kos, predsednica Sveta staršev Vrtca Pedenjped.

Dnevni red:

1. Pregled in potrditev zapisnika 2. seje Sveta staršev Vrtca Pedenjped, z dne 6.6.2019
2. Poročilo o delu v letu 2018/2019
3. Letni delovni načrt za leto 2019/2020
4. Publikacija Vrtca Pedenjped za leto 2019/2020
5. Izvolitev predstavnika v svet vrtca
6. Poročila iz roditeljskih sestankov
7. Mnenja, predlogi in vprašanja

Ad. 1) Zapisnik sveta staršev z dne 6.6.2019 so predstavniki v svetu staršev prejeli po 
elektronski pošti, skupaj z ostalim gradivom za sejo. Na zapisnik ni bilo pripomb.

SKLEP 1: Potrdi se zapisnik seje sveta staršev z dne 6.6.2019. Soglasno.



Ad. 2) Poročilo o delu je predstavila gospa Marjana Zupančič, ki se je uvodoma tudi zahvalila 
za izraženo podporo in pozitivno mnenje k njeni kandidaturi za ravnateljico v naslednjem 
mandatnem obdobju.
V poročilu je še posebno izpostavila dobro sodelovanje s starši in lokalno skupnostjo. Prav 
tako je bilo zelo uspešno zbiranje sredstev za sklad, v katerega prispevajo starši, zaposleni 
in donatorji.
Realiziran je bil program v celoti, nekatere naloge pa smo opravili, ki niso bile zapisane v 
LDN, saj vseh aktivnosti ni mogoče v celoti načrtovati v pričetku šolskega leta. 
Beležimo večjo udeležbo na zimovanjih, zelo dobra pa je udeležba tudi na letovanjih in vrtcih 
v naravi. V preteklem letu smo imeli izredno veliko obiskov nove enote vrtca Pedenjcarstvo, 
ki je prejel več arhitekturnih nagrad. Zadnji obisk je bil obisk predstavnikov iz OECD v 
mesecu oktobru letos.
Imeli smo nadstandardne dejavnosti, nadaljevali delo v projektih Eko vrtec, Unesco, Zdravje 
v vrtcu, Turizem, Erasmus +, Gozdni vrtec.
Obiskali smo veliko število kulturnih ustanov od muzejev, gledališča, opere, knjižnice itd.  
Sodelovali smo z domovi za ostarele, uspešno izvedli Polžje igre, Mali sonček, kros, drsanje, 
različne pohode, delavnice za starše, stare starše….

Na poročilo ni bilo pripomb.

SKLEP 2: Potrdi se Poročilo o delu v letu 2018/2019. Soglasno.

Ad. 3) Letni delovni načrt v letu 2019/2020 je predstavila ravnateljica Marjana Zupančič. V 
novem vrtčevskem letu imamo v oddelku na Fužinah, ki se bo po novem preimenoval v 
enoto Šlik šlak, 1 oddelek več. V prihodnjem letu (predvidoma v mesecu aprilu 2020) se bo 
celotna šola OŠ Fužine in tako tudi naša enota prenavljala.
V enoti Sladkosned bomo že konec meseca novembra 2019 pridobili nov več namenski 
prostor.
Tudi v prihodnjem obdobju načrtujemo pestre dejavnosti, sodelovanje v projektih, tesno 
sodelovanje s starši in lokalno skupnostjo. V kratkem bomo zbirali hrano za soc. šibkejše 
družine oz. družine v stiski. Stremeli bomo k temu, da bodo v vse dejavnosti vključeni vsi 
otroci v našem vrtcu. Organiziran bo tudi 80 urni program za otroke, ki ne obiskujejo vrtca.

SKLEP 3: Potrdi se Letni delovni načrt Vrtca Pedenjped za leto 2019/2020. Soglasno.

Ad. 4) S publikacijo Vrtca Pedenjped so starši zadovoljni, saj dobijo v njej vse osnovne 
informacije, ki jih potrebujejo. Glede publikacije za leto 2019/2020 ni bilo dodatnih predlogov.

Ad. 5) Uvodno informaciji k tej točki je podala Jelka Jantol. Z novim vrtčevskim letom je 
potekel mandat dosedanji članici sveta-predstavnici sveta staršev gospe Mahkovic, saj se je 
njen otrok vpisal v osnovno šolo. V svet vrtca je potrebno izvoliti nadomestnega člana. Za 
novega člana sveta vrtca Pedenjped smo dobili dva predloga in sicer Intihar Peter in Levičnik 
Igor.
Na svetu staršev se je izoblikoval predlog za novega člana sveta vrtca Pedenjped in sicer za 
Intihar Petra. Gospod Intihar se je s kandidaturo strinjal.



SKLEP 4: V svet vrtca Pedenjped se izvoli Peter Intihar. Soglasno.  Mandat v svetu mu 
poteče hkrati s potekom mandata ostalih članov sveta, to je v prihodnjem letu 2020, ko bodo 
nove volitve v svet vrtca.

Ad. 6) Poročila iz roditeljskih sestankov so predstavili predstavniki staršev iz posameznih 
skupin.

Iz enote Pedenjcarstvo so starši izrazili nezadovoljstvo z izbiro ponudnika plesnih uric. Želeli 
bi si imeti Plesno mesto, ki je v preteklem letu izvajalo plesne vaje. Prav tako so želeli, da v 
kolikor sta dva otroka na plesnih vajah v različnem časovnem obdobju, drugi lahko počaka v 
vrtcu. (Otroci, ki običajno ostanejo v vrtcu po 16:00 uri,  se po končanih plesnih uricah vrnejo v varstvo). 

Ravnateljica je pojasnila, da imamo v različnih enotah različne izvajalce plesnih uric za 
otroke. V preteklem letu je bilo kar nekaj pripomb nad visoko ceno plesnih uric, ki jih je 
izvajalo Plesno mesto, zato smo v tej enoti letos izbrali drugega ponudnika. Izvajalka je 
strokovna in je ponudila nižjo ceno.
Plesno mesto izvaja urice v enoti Radovednež, zato se lahko otroci vključijo tudi tja, saj enoti 
nista preveč oddaljeni. Lahko se z izvajalcem dogovorijo tudi o tem, da pridejo otroke v 
Pedenjcarstvo iskat.

Predstavnica iz enote Učenjak je postavila vprašanje glede sofinanciranja dejavnosti s strani 
MOL.
Ga. Zupančič je pojasnila, da to sofinanciranje, v  višini 75 EUR pripada vsem otrokom v 
skupinah 5-6 letnih otrok, tudi tistim, ki imajo odlog šolanja. Po sklepu sveta staršev in sveta 
vrtca se 40 EUR koristi za vrtce v naravi, letovanja ali zimovanja, 35 EUR pa za angleščino. 
Otroci naj bi izkoristili znesek 40 EUR sofinanciranja pri eni dejavnosti, ki se je udeleži otrok. 
Iz sklada pa se sofinancirajo dejavnosti otrok iz socialno šibkejših družin.
Opozorila je tudi na precej glasna vrata v enoti, ki motijo počitek jasličnih otrok.
Ga. Zupančič je svetovala, da se s to težavo lahko obrnejo na vodjo enote.

Ga. Alič je pohvalila delo v enoti Pedenjcarstvo.

Iz enote Korenjak so starši izrazili željo, da bi se spremenila ura za telovadbo, ki je 
organizirana za starše in otroke, ker se jim glede na starost otrok 2-3 letnih zdi ura 
neustrezna.
V zvezi s tem bomo povprašali izvajalca tudi iz vrtca.

Predstavniki enote Pedenjškrat so postavili vprašanje glede zaprtje te enote v poletnem času 
in selitev otrok v enoto Učenjak. Sami se z zaprtjem ne strinjajo, ker jim to predstavlja 
logistični problem.
Ga. Zupančič je pojasnila, da se enota zapira v času, ko je prisotno najmanj otrok. Razdalja 
od  enote na Lipoglavu do Učenjaka niso velike, približno 6-7 km. V poletnem času zaposleni 
koristijo dopust, študenti pa ne smejo biti sami v oddelkih. Takšno ravnanje nam narekuje 
tudi ekonomičnost poslovanja. Enota Janče se že vrsto let seli v dolino in s tem niso imeli 
težav, nasprotno, bili so zelo zadovoljni.



Starši iz enote Učenjak so bili mnenja, da je cena smučanja previsoka in kako je z drugimi 
ponudniki tovrstne dejavnosti. Zanimalo jih je ali bi se lahko spremenil cenzus za pridobitev 
sredstev iz sklada, da bi sredstva lahko koristilo več staršev.
Pomočnica ravnateljice Terezija Tabor je pojasnila, da že vrsto let sodelujemo s Planetom 
otrok, predvsem zaradi kakovosti izvedbe zimovanja. V primerjavi z ostalimi ponudniki so 
kvalitetnejši, zagotavljajo več vaditeljev in imajo zelo dobro lokacijo, saj je smučišče tik ob 
hotelu, da tako ne izgubljajo časa z vožnjo. Vsi vaditelji Planeta otrok imajo ustrezno licenco 
in zagotavljajo še dodatni program. Vsi otroci se naučijo osnov smučanja. Izvajalec ima tudi 
informativni sestanek, kjer poda celotno specifikacijo storitev.
Ga. Zupančič je povedala, da bo vrtec zagotavljal vso opremo. Iz sklada pa se ne morejo 
delno pokrivati stroški zimovanja pavšalno za vse otroke, saj je sklad namenjen socialno 
šibkejšim.

 Predstavniki sveta staršev so imeli pozitivno mnenje k predlogu, da bi se del sredstev iz 
sklada namenil za nadstandard (prevozi, športna oprema). Sprejet je bil:

SKLEP 5: Sredstva iz sklada se lahko namenijo tudi za nadstandard (npr.  prevozi, športna 
oprema…).

Predstavnica staršev je postavila vprašanje zakaj imamo mi samo 40 EUR sofinanciranja iz 
MOL na otroka, vrtec Najdihojca pa 75 EUR.
Ravnateljica je pojasnila, da je tako tudi pri nas, samo da se del sredstev namenja za 
angleščino, del pa za vrtce v naravi, zimovanja ali letovanja. Prispevek MOL-a na otroka je 
za vse vrtce v Ljubljani enak.

Postavljeno je bilo vprašanje glede uvedbe e Asistenta.
Gospa Marjana Zupančič je pojasnila, da se po predstavitvi e Asistenta, za ta način 
komuniciranja s starši, nismo odločili.

Sestanek sveta staršev je bil zaključen ob 17.50 uri.

Zapisala: Jelka Jantol                                                              Katarina Kos, 
                                                                                                   predsednica sveta staršev

Overovatelj/-ica:

__________________________


